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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat de brandweer bijna geen bevelvoerders meer heeft 
(ingezonden 3 augustus 2017). 

Vraag 1
Erkent u dat het probleem met een tekort aan brandweervrijwilligers steeds 
groter wordt?1 

Vraag 2
Vindt u nog steeds dat u onder het mom van «de veiligheidsregio is zelf 
verantwoordelijk voor zijn personeelsbeleid»2 niet in kunt grijpen, ook al 
kunnen daardoor ongelukken gebeuren? Zo nee, wat gaat u hierop onderne-
men? 

Vraag 3
Bent u nog steeds in gesprek met de Vakvereniging Vrijwillige Brandweer, 
zoals u heeft toegezegd in het eerder aangehaalde vragenuur? Zo ja, wat is 
daar uitgekomen? Zo nee, bent u bereid opnieuw het gesprek aan te gaan? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het te lang duurt en de veiligheid teveel in gevaar 
komt, nu het probleem van het tekort aan vrijwilligers al meer dan twee jaar 
speelt? Zo ja, wat gaat u daarop als stelselverantwoordelijke op onderne-
men?3 

Vraag 5
Bent u bereid het stelsel van veiligheidsregio’s te herzien omdat het 
klaarblijkelijk de problemen niet oplost? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.gelderlander.nl/achterhoek/help-brandweer-heeft-bijna-geen-bevelvoerders-
meer~a75cba3e/

2 Handelingen II, vergaderjaar 2015–2016, nr. 43, item 2
3 https://www.bnr.nl/nieuws/10021117/tekort-bij-vrijwillige-brandweer-leidt-tot-onveilige-situaties
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